
Bestyrelsesmøde Midtsjællands Golfklub 25. maj 2025 
Tid: 16.00 - 18.30 

Inviterede: Jesper, Birgitte, Søren, Lasse, Tina, Claus og Michael 

Afbud:  

Dagsorden 

 

1. Gæster – Ingen gæster 

Referat •  
Beslutning  

 

 
2. Siden sidst (orienteringspunkt - alle) 
 
Henvendelse fra Ole Iversen vedr. booking 
Opfølgning på henvendelse fra Ole Iversen vedr. miljøområde 

 

Referat • Booking. 5 - 8 runder. Diskuteres især i forhold til dem der er 
med i Løbende Hulspil/Parmatch. Lasse kontakter Ole 
Iversen.  

• Miljøområde. Baneudvalget kontakter Ole. Udvalget har talt 
om, om adgangsforbuddet skal bibeholdes eller ej. Kan evt. 
laves til alm. rødt strafområde. De flade områder (ikke 
puklerne) vil blive klippet og Hans tænker at plante træer.  

• Søren har revideret vores 2DO-liste. Priser i Caféen – 
rabatordning på 15 % til medlemmerne – det skal lige sættes 
ordentligt i gang. 

• Rengøring på toiletterne – skilt med dato. 
• Venskabsklubber.  

Skovbo – 100,- i rabat til gældende greenfee, er rettet på vores 
hjemmeside.  
Hedensted 225,- er rettet på hjemmesiden.  
Rønnede 50 % alle dage. 
Claus og Lene følger op på Venskabsaftaler. 

• Henvendelse fra Kim Rytoft vedr. konverteringstabeller. 
Hjemmesiden er opdateret. Claus opdaterer tabellerne der 
hænger på opslagstavlen.  
Konverteringstabellerne for hhv. for- og bag-9 kommer også på 
hjemmesiden – Michael. 
Søren svarer Kim. 



• Sponsorater Eliten – Lasse arbejder på sagen. Anbefalet at vi 
selv kontakter Skat. Lasse Sonne tager den videre. 

• Udlæg Danmarksturnering trækkes på Elitens konto. 
• Økonomi i Klubberne i Klubben – Michael skriver til dem 

OBS. Min. en gang om året afholdes møde i Klubberne, med 
årsberetning, fremlæggelse af regnskab samt udpegning af 
formand og kasser. Efter årsmøde fremsendes regnskab til 
Bestyrelsen.  
Max 10.000,- ved årsafslutning.  

Beslutning  
 

3. Regnskab og budget (Claus) 

Status budget 2025 
Medlemstal dags dato 
      

Referat • Pt. 857 fuldtidsmedlemmer og 38 prøvemedlemmer 
• Kontrakt med Skousen – Michael følger op 
• Der kommer afregning med Hans vedr. Baneleje 
• Forventer at holde Budget 
• Indkøb til Juniorer – vi har EAN samt CVR. Claus kan evt. 

hjælpe Rasmus med indkøb 
• OBS ifht tidsrammen for tilbagebetaling af udlæg 

Beslutning  
 

4. Medlemsaften 
Gennemgang af punkter fra medlemmer 

Referat • Information om byggeriet - herunder status og tidsplan – er 
sendt ud efterfølgende 

• Visioner for klubben - hvad vil vi gerne være kendt for? 
Bestyrelsen tager det på et workshop-møde senere på året. 
Evt. en Players First i denne forbindelse 

• Skærm i studier til venstrehåndet  
• Rette huller på parkeringspladsen – Hans har anskaffet en 

eller anden maskine til det (samt til stierne på banen – 
efterfulgt af Stenmel) 

• Belægning på sti hul 10 – se ovenstående kommentarer 
• Etik og moral på banen – kurser. Der afholdes flere kurser delt 

op i regler og etik (Mildahl samt Carsten Svensgaard)  
• Klokke ved bro på hul 18 – ekstra klokke (Lasse)  
• Lokalregel hul 6 - som ved hul 8 – tages på næste 

baneudvalgsmøde 



• Kaldehul på hul 15 – har alle styr på hvordan man gør det?! 
Turneringsmæssigt kan man godt gøre det.  

• Pinsheets på scorekort  
• Flagmarkeringer der viser, hvor på green flaget er placeret – 

kan evt. løses med markering på flaget – Lasse tager det med  
• Bedre huloversigt på teesteder  
• Hole in one på dameteesteder – sponsorer vil gerne have det. 

Michael laver det. 
• Venskabsaftaler på Fyn – det arbejdes der videre med (Søren) 
• Ladestandere på ny P-plads – Spørg evt. større aktører 

(Michael tager den med Hans) 
• Vejrstation på Hul 15 – kan det komme ind på Hjemmesiden? 

(Lasse tager det med videre til Jesper) 
• Springvand på hul 18 – Lasse tager den med Hans 
• Oprydning af søer – Baneudvalget er i gang. Det er noget man 

skal søge om.  
 

Medlemmerne vil gerne at Bestyrelsen laver det igen – evt. som 
vinteraktivitet (Oktober/november) 

Beslutning  
 

5. Baneudvalget - status 

Referat • Drivingrange rykkes til efteråret/vinter 
• Frivillige i uge 23/24 sendes ud (Bænke/affaldsstationer/fliser) 

– det er omstændigt ifht robotter der skal kodes om 
• 6-hulsbanen hul 2 – når man kommer ned mod søerne - gerne 

ekstra markeringspæl i buen ved søen til venstre 
 

Beslutning  
 

6. Eventuelt 

Referat • Man kan bruge ”Gæst” ved fx hulspil i forbindelse med 
booking – tilføj tekst ”Løbende hulspil” 

• 250,- i greenfee hele Juli 
• Hole-in-one konkurrence med opsat kamera – Claus tager den 

videre (evt. med Lene). Gerne hul 10 eller evt. 17 
 

 

 

Næste møde: Tirsdag 5/8 kl. 16:00- 18:30 

 


